



Product name

Igris - Ikigai by Tsume

Description

Igris shrinks from no sacrifice to lead his master's Shadow Army to the top. This statue depicts the legendary Commander Knight in mid-air extension. Despite the chaos of the battlefield, he is guided by a fierce determination as he leaps over the opposing swarm to deliver his iconic sword strike.

The composition of the piece perfectly captures the kinetic power and poetry of his combat style. The movement takes root on the rocky ground, rises through translucent bluish energy swirls, and culminates with the majestic deployment of his torn cape right behind him, a visual metaphor for the plunging and dark trajectory of his signature attack. The contrast between his jet-black armor and the savage force of his scarlet hair plume brings an exceptional dramatic intensity to the scene.

Name	Igris
License	Solo Leveling
Range	Ikigai
Scale	1/6
Edition Size	TBD
Sales price	415,83 € EXCL. VAT
Number of Boxes	1
Reference Box	IGSL02

Characteristics

Artistic Direction / Concept Art / Paint : Tsume Team

Size

W: 23 cm D: 40 cm H: 56 cm

EAN Code





Nom de produit **Igris - Ikigai by Tsume**

Description

Igris ne recule devant aucun sacrifice pour mener l'armée des ombres de son maître vers le sommet. Cette statue met en scène le légendaire commandant chevalier en pleine extension aérienne. Malgré le chaos du champ de bataille, il est guidé par une détermination farouche alors qu'il bondit au-dessus de l'essaim adverse pour asséner son coup d'épée emblématique.

La composition de la pièce capture à la perfection la puissance cinétique et la poésie de son style de combat. Le mouvement prend racine sur le terrain rocheux, s'élève à travers des volutes d'énergie bleutées translucides, et culmine avec le déploiement majestueux de sa cape déchirée juste derrière lui, métaphore visuelle de la trajectoire plongeante et sombre de son attaque signature. Le contraste entre son armure d'un noir de jais et la force sauvage de son panache de cheveux écarlates apporte une intensité dramatique exceptionnelle à la scène.

Nom	Igris
Licence	Solo Leveling
Gamme	Ikigai
Echelle	1/6
Tirage	TBD
Prix de vente	415,83 € HT
Nombre de boîte	1
Référence Boîte	IGSL02

Caractéristiques

Direction artistique / Concept art / Peinture :
Tsume Team

Dimensions

W: 23 cm D: 40 cm H: 56 cm

EAN Code

